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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. május 23-án 14:30 órai kezdettel 

megtartott soros nyílt ülésének 

 

Tárgysorozata:  

Jegyzőkönyve:   

Rendelete: 6          

Határozata:  100 -  121 

 

     T á r g y s o r o z a t a 

 
 1.)   Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat 2012. évi zárszámadási 

        rendelet-tervezetére 

                    Előterjesztő: Szente Béla alpolgármester, dr. Páczi Antal alpolgármester 

         

 2.)   Tsp. Előterjesztés   a temető mögötti facsemetével beültetett terület gondozására 
                    Előterjesztő: Szente Béla alpolgármester 

 

 3.)   Tsp. Előterjesztés  a polgármesteri hivatal alapító okiratának módosítására 

        Előterjesztő: Szente Béla  alpolgármester 

      

             4.)    Tsp. Előterjesztés a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójáról 

         Előterjesztő:  Szente Béla alpolgármester 

 

5.)   Tsp. Előterjesztés a  Képviselő-testület 2013. évi rendezvény tervének módosításáról 

        Előterjesztő: Szente Béla  alpolgármester  

          

 6.)   Tsp. Előterjesztés a Szavazatszámláló Bizottságok tagjainak kiegészítésére 

         Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző  

          

7.)   Tsp. Közterület-felügyelői állás megszüntetésére 

 Előterjesztő: dr. Páczi Antal és Szente Béla alpolgármesterek   

 

8.)   Tsp.  Előterjesztés az EDF DÉMÁSZ árajánlatának megtárgyalására 

         Előterjesztő:   Szente Béla alpolgármester  

 

9.)    Tsp. Előterjesztés   a Máltai Szeretetszolgálat támogatás kérésére 

                      Előterjesztő:  Szente Béla alpolgármester 

 

            10.)   Tsp. Előterjesztés Varga Dezső kérelmére 

                      Előterjesztő: Szente Béla alpolgármester 

 

            11.)   Tsp. Előterjesztés a H1 Telekom Kft. árajánlatára  
          Előterjesztő: Szente Béla alpolgármester 

 

            12.)   Tsp.  Előterjesztés a pilisi bölcsőde megkeresésére 

          Előterjesztő: Szente Béla alpolgármester 

  

            13.)   Tsp.  Előterjesztés a KL Com Irodarendszerek honlap kivitelezési szerződés  

          megtárgyalására 

          Előterjesztő: Szente  Béla alpolgármester 

 

 14.)  Tsp. Előterjesztés  Sólyom András levelére 

                      Előterjesztő: Szente  Béla alpolgármester 
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 15.)  Tsp.  Előterjesztés Valló Péter projektmenedzser megkeresésére 

          Előterjesztő: dr. Páczi  Antal alpolgármester 

 

16.)  Tsp. Előterjesztés a KÁTA ÉPSZÖV  Építőipari Szövetkezeti, Termelő, Szolgált 

        és Kereskedelmi Kft. fizetési felszólítására 

                      Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

 17.)  Tsp: Monor Város Önkormányzatával folytatott per megbeszélése 

                      Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester  

 

 18.)  Tsp:  Védőnői szolgálat elhelyezésének lehetőségének megbeszélése 

          Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

 19.)  Tsp: Egyebek 

 

 

 

Monorierdő, 2013. május 28.  

 

         

 

 

 

 

        Dr. Páczi Antal   

        alpolgármester  
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. május 23-ai 14:30 órai kezdettel a 

Polgármesteri Hivatalban megtartott soros nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:  dr. Páczi Antal alpolgármester, Szente Béla alpolgármester, Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, 

dr. Pácziné Félix Anna, Szalai Gábor képviselők 

 

Távollévő:   ---- 

Meghívottak: ---- 

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző 

      Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető  

Megjelentek:  --- 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 6  fő 

képviselő jelen van.  

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja Borbás Elvira és dr. Pácziné Félix Anna képviselőket. A jegyzőkönyv 

vezetésére felkéri Kifutné Szerencsi Ildikót.  

 

A napirendi pontok kiegészítését kéri. 7. napirendnek: a közterület felügyelői állás megszüntetése, 

8.napirendnek: előterjesztés az EDF DÉMÁSZ árajánlatának megtárgyalására,  9. napirendi pontnak:    

előterjesztés a Máltai Szeretetszolgálat támogatás kérésére, 10. napirendnek: előterjesztés Varga Dezső 

kérelmére, 11. napirendi pontnak: előterjesztés a H1 Telekom árajánlatára, 12. napirendi pontnak: 

előterjesztés a pilisi bölcsőde megkeresésére, 13. napirendi pontnak: előterjesztés a KL Comp 

Irodarendszerek honlap kivitelezési szerződés megtárgyalására, 14. napirendi pontnak: előterjesztés Sólyom 

András levelére, 15. napirendi pontnak: előterjesztés Valló Péter projektmenedzser megkeresésére,  16. 

napirendi pontnak: előterjesztés a KÁTA ÉPSZÖV Kft. fizetési felszólítására,  17. napirendi pontnak: Monor 

Önkormányzatával folytatott per megbeszélése, 18. napirendi pontnak: Védőnői szolgálat elhelyezésének 

lehetőségének megbeszélése, 19. napirendi pont: egyebek 

Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e valakinek más javaslata. Megállapítja, hogy nincs.   

   

A Képviselő-testület a napirendi pontokat, annak sorrendjét a kiegészítéssel együtt, a jegyzőkönyv-

hitelesítők, valamint a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja. 

 

 Interpellációk, kérdések  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Mivel a piac a 4-es számú fő út vasúton túli oldalára került, a közútkezelővel fel 

kellene venni a kapcsolatot, hogy hosszabb ideig  legyen zöld, mert problémát jelent és az úton a jelzéseket 

is újra kellene festeni, mert nagyon le vannak kopva.   

 

Szente Béla alpolgármester: Időpontot fogok kérni  és intézkedem.  

 

Borbás Elvira képviselő: Sajnálatos, hogy a körzeti megbízottunk beteg. A lakosságtól több jelzés is 

érkezett, hogy nem lehet rendőr autókat látni a településen, fel kellene venni velük a kapcsolatot, hogy 

gondoskodjanak helyettes rendőrökről.  

 

Szente Béla alpolgármester: Felvettem már a kapcsolatot a Monori Rendőrkapitányságnál Szmodics úrral, 

több elfogás is történt a településen, láttam is rendőrautót, de nem tudnak minden hova menni, a 

külterületekre jelenleg a külterületekre járnak.  Az alezredes út javasolta a szabadidős rendőrök beindítását, 

ami jelen pillanatban elfogadás alatt van a minisztériumban, ha visszajelzést kapunk lesz előterjesztés, hogy  

nálunk  is beinduljon.  

 

Borbás Elvira képviselő: Míg a Darabánt úr nem lett beteg, minden héten volt ügyfélfogadása is, ami azóta 

nincs, ezt is hiányolja a lakosság.  Amíg a Darabánt úr nem tud munkába lépni ezt is kérnénk.  
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Szente Béla alpolgármester: Tudomásom szerint meg van Darabánt úr utódja, mivel azt hallottam, hogy 

nem kívánja a betegállomány után a szolgálatát Monorierdőn teljesíteni. Az ideiglenes kinevezés meg van a 

körzeti megbízottra. Ennyit mondott el a rendőrkapitány úr.  

 

Borbás Elvira képviselő: A múltkori soros ülésen ígéretet kaptunk, hogy a park körül rendszeresen fognak 

járőrözni, ez nem történt meg, a gyerekek továbbra is ott cigarettáznak és a rongálások folytatódnak. Meg 

kell kérni a kapitány urat, hogy ebben tegyen lépéseket.  

 

Szalai Gábor képviselő: Kérem az alpolgármester urakat, hogy vegyék fel Anka Margittal a kapcsolatot, 

hogy a parkban lévő szobrot állítsa vissza eredeti állapotába. A szobor - több százezer forint -  közpénzből 

lett kifizetve, olyan anyagból készítette, ami nem köztérre való. Szét mállott, tönkre ment, mert az időjárási 

változásokat nem bírta.  Arra is szeretném kérni az alpolgármestereket, hogy az út javításhoz próbáljanak 

meg szerezni hideg aszfaltot, hogy a kátyúzást meg tudjuk oldani, mert megint kártérítés kifizetése lesz a 

vége.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Anka Margitot nem értem utol, de keresem a megoldást, mert az a szobor 

mindennek nevezhető, csak annak nem. A kátyúzásra kértünk be árajánlatokat, de nagyon sokba kerülne, de a 

kátyúzást saját magunknak valahogy meg kell valahogy oldani. Feladatom volt az is, hogy a közmunkás 

programnak járjak utána, a munkaügyi központ vezetője szóban megígérte, hogy június 1-től biztosítja.  

 

Szalai Gábor képviselő: A közmunkásokkal meg lehetne oldani a kátyúzást, legalábbis amik a központban 

vannak és veszélyesek, pl. az iskola előtt.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérdezi, hogy van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, 

hogy nincs.  
 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt határidejű határozatokról 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérdezi, hogy van-e még valakinek hozzászólása? Megállapítja, 

hogy nincs. Kéri, aki elfogadja a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt 

határidejű határozatokról a tájékoztatást, az kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal -egyhangúlag- a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről 

valamint  a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 
  1.)   Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat 2012. évi zárszámadási 

                             rendelet-tervezetére 

 
dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság elnökét, hogy a 

napirenddel kapcsolatban mondja el véleményét.  

 
dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Időközben megkaptuk a független könyvvizsgáló jelentését is,  a 

bizottság elfogadta és javasolta a zárszámadási rendelet-tervezetet elfogadásra.  

 
dr. Páczi Antal alpolgármester: Ha nincs hozzászólás kérem, aki egyetért a Pénzügyi és Területfejlesztési 

Bizottság javaslatával, hogy a képviselő-testület fogadja el a 2012. évi zárszámadási rendeletet, az 

kézfeltartással fogadja el.  

 

 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal -egyhangúlag- elfogadta a 2012. évi zárszámadási rendeletet és 

az alábbi rendeletet alkotta: 
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Monorierdő Községi Önkormányzat  

Képviselő-testületének 

6/2013. (V. 28.) önkormányzati  

rendelete 

 

az önkormányzat 2012. évi költségvetési zárszámadásáról 

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló, többször 

módosított az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 91. §-ában meghatározott 

jogkörében eljárva a 2012. évi költségvetési zárszámadásáról a következőket rendeli el: 

 

 

1. § (1) Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2012. évi költségvetés 

végrehajtásáról szóló zárszámadást az 1.-14.számú mellékletekben foglaltaknak megfelelően: 

 

634.803 E Ft bevétellel 

634.803 E Ft kiadással 

      

jóváhagyja. 

(2) A Képviselő-testület az önkormányzat Címrendjét az 1.számú mellékletben foglaltaknak 

megfelelően fogadja el. 

(3) A Képviselő-testület az önkormányzat  kiadásait jogcímenként, bevételeit forrásonként az 1.-2. 

számú mellékletben foglaltaknak megfelelően fogadja el.  

(4)A Képviselő-testület az önkormányzat önállóan működő és gazdálkodó, továbbá az  önállóan 

működő költségvetési szervek bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését és létszámadatait a 3.-

6. számú mellékletben foglaltaknak megfelelően hagyja jóvá. 

 

2. § A Képviselő-testület az önkormányzat beruházási és felújítási  kiadásait a 7.-9. számú melléklet 

szerint hagyja jóvá.  

 

3. § (1) A Képviselő-testület a működési bevételek és kiadások, valamint a tőkejellegű bevételek és 

kiadások mérlegét az 4/a. és 4/b. számú melléklet szerint fogadja el. 

(2) A Képviselő-testület többéves kihatással járó döntésekből származó kötelezettségek célonkénti 

és címenkénti alakulását a 12 számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

(3) A Képviselő-testület az  önkormányzat által adott közvetett támogatások összegét a 11. számú 

melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

4. § Az Önkormányzat kiadási előirányzatának teljesítését a 10. számú melléklet szerint fogadja el. 

 

5. § Az önkormányzat és intézményei a 2012. december 31-i állapot szerinti vagyonát – 13/a., 13/d. 

számú melléklet -  a mérlegben szereplő adatok alapján 3 184 639 E Ft-ban állapítja meg. 

 

6. § (1)A Képviselő-testület az önkormányzat 2012. évi egyszerűsített mérlegét, egyszerűsített 

pénzforgalmi jelentését, egyszerűsített pénzmaradvány-kimutatását, valamint az egyszerűsített 

eredmény-kimutatást a 13/a., 13/b., 13/c., 13/d. számú mellékletekben foglaltak szerint hagyja jóvá. 

(2)A Képviselő-testület a pénzmaradvány felhasználását a 11. számú mellékletnek megfelelően 

engedélyezi. 

(3)A Képviselő-testület utasítja az önkormányzat jegyzőjét, hogy a pénzmaradványt érintő fizetési 

kötelezettségek teljesítését biztosítsa, illetve kísérje figyelemmel. 
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Záró rendelkezések 

 

7. § Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. Kihirdetéséről a helyben szokásos módon a jegyző 

gondoskodik. 

 
Vargáné Vass Éva jegyző: Az önkormányzat a zárszámadási rendelet …..............................(nem érteni) 

kötelezettségének tett eleget a jogszabályban megállapított határidőig, illetve nem esett szó arról, hogy a 

Magyar Állam felé a Magyar Államkincstáron keresztül a tavalyi év …................................................. (nem 

érteni) kötelezettségünk 2.746.264.- Ft. Döntés szükséges ahhoz, hogy közzétételi kötelezettségünknek 

tegyünk eleget a Pénzmaradvány, egyszerűsített mérleg, beszámoló elfogadásával.  

 
dr. Páczi Antal alpolgármester: Javaslom, hogy kérjük fel a jegyző asszonyt arra, hogy a 2012. évi 

zárszámadási rendelet kapcsán felmerülő, jogszabályban megállapított közzétételi kötelezettségnek tegyen 

eleget. Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

100/2013.(V. 13.)Kt. 
határozata 

 
            a 2012. évi önkormányzati zárszámadási rendeletből adódó  

     közzétételi kötelezettségről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Vargáné Vass Éva jegyzőt, hogy a 2012. évi  

önkormányzati zárszámadási rendeletből adódó, jogszabályban megállapított  közzétételi kötelezettségnek 

tegyen eleget.  

 
Határidő: azonnal 

Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző  

 

 2.)   Tsp. Előterjesztés  a temető mögötti facsemetével beültetett terület gondozására 

 
Szente Béla alpolgármester: Az előzőekben született döntés alapján bekértük a három árajánlatot. Nagy 

Sándor, Kalmár István vállalkozóktól és a Kerbor Kft.-től. Eddig a Kerbor Kft.-től kaptuk meg az árajánlatot 

bruttó 10 E Ft/hektár. Arra kért, ha hoztunk döntést szóljunk és indul a géppel. Kérem a képviselő-testületet, 

hogy hozzunk döntést, utána én felveszem az ügyvezetővel a kapcsolatot, hogy kezdje meg a tárcsázást.  

 
dr. Páczi Antal alpolgármester: Ha nincs több hozzászólás kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy a Kerbor 

Kft.-t kérjük fel a temető mögötti facsemetével beültetett terület gondozására az kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal   a határozati javaslatot elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

101/2013.(V. 13.)Kt. 
határozata 

 

            a temető mögötti facsemetével beültetett terület gondozásáról 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a temető mögötti facsemetével 

beültetett terület gondozására  a Kerbor Kft.-t kéri fel.  

 
Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester 

              Szente Béla alpolgármester 

       

 3.)   Tsp. Előterjesztés  a polgármesteri hivatal alapító okiratának módosítására 

 
Szente Béla alpolgármester: A Polgármesteri Hivatal címe megváltozott Béke köz 13-ról, Szabadság u. 

50/A-ra és a költségvetési szerv neve változott Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatalról, Monorierdő 

Polgármesteri Hivatalra.  

Kérem, aki a polgármesteri hivatal alapító okiratának módosításával egyetért az kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal   az alapító okirat módosításával egyetért    és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

102/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

Az önkormányzati hivatal alapító okiratának módosításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Községi Polgármesteri Hivatal alapító 

okiratának módosítását a tervezet szerint hagyja jóvá. A módosítás a törzskönyvi bejegyzéssel lép 

hatályba. 

Felkéri a Jegyzőt, hogy a módosítással összefüggő adminisztratív teendőket lássa el.   

 

Határidő: azonnal 
Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző 

 

     A l a p í t ó  o k i r a t  

(Módosításokkal egységes szerkezetben) 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 

LXV. törvény (továbbiakban: Ötv.) 38. § (1) bekezdése, az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV.  

törvény (továbbiakban (Áht.) 8. §-a, valamint a költségvetési szervek jogállásáról és 

gazdálkodásáról szóló 2008. évi CV. törvény (továbbiakban: Kt.) 1. §-a, továbbá az 

államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011.(XII.31.) Korm. rendelet 

(továbbiakban: Ávr.) 5.§-a, továbbá a 6/2006. (X.11.) sz. határozat /módosítva a 100/2007. 

(VII.29.) Kt. határozattal, a 75/2008. (IV.24.) Kt. határozattal, a 101/2009. (IV.29.) Kt. 

határozattal, a 248/2009.(IX.24.) Kt. határozattal, a 24/2012.(II.13.) Kt. határozattal, a 

282/2012. (XII.20.) Kt. határozattal, a 102/2013.(V. 23.) Kt. határozattal / alapján az alábbi 

  

ALAPÍTÓ OKIRATOT 

adja ki a Monorierdői Polgármesteri Hivatalnak 

A költségvetési szerv  

Neve: Monorierdői  Polgármesteri Hivatal 

Székhelye: 2213 Monorierdő,  Szabadság u. 50/A. 

Az intézmény működési területe: Az intézmény működési területe: Monorierdő Község 

közigazgatási területe 
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Létrehozásáról rendelkező határozat: 2006. október 5., 6/2006.(X.11.) számú határozat.  

A költségvetési szerv  

             Neve: Monorierdői Polgármesteri Hivatal 

             Székhelye: 2213 Monorierdő,  Szabadság u. 50/A. 

            Létrehozásáról rendelkező határozat: 2006. október 5., 6/2006.(X.11.) számú 

határozat. 

Az intézmény szervezete: Szervezetileg egyetlen, önálló intézmény. 

Az intézmény jogállása: Önálló jogi személy, költségvetési szerv 

Az polgármesteri hivatal legfontosabb adatai 

a) Az alapító okirat kelte, száma: 2006. október 5., 6/2006.(X.11.) számú határozat. 

a) Az alapítás éve: 2006. 

c) A hivatal KSH azonosító száma: 15590208-751132113 

d) A hivatal anyakönyvi azonosítója: 343970 

e) A hivatal adószáma: 15590208-2-13 

f) A hivatal törzsszáma: 590200 

g) A hivatal számla száma: 11742056-15736228 

A hivatal jelzőszámai 

A hivatal az alábbi jelzőszámokat használja: 

a.) 841 Közigazgatás, 8411 Általános közigazgatás, Ágazat azonosítószám: 841105 

b.) Számlaszám: 

Monorierdői Polgármesteri Hivatal fizetési számla száma:  

11742056-15736228 

Illetékességi területe: Monorierdő Község közigazgatási területe. 

Alapítói jogokkal felruházott irányító szerv neve, székhelye: Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete, 2213 Monorierdő,  Szabadság u. 50/A. 

Típus szerinti besorolása:  polgármesteri hivatal 

A tevékenységek jellege alapján: közhatalmi költségvetési szerv (Kt. 15. § (2) bekezdés).  

Feladatellátáshoz kapcsolódó funkciója alapján: önállóan működő és gazdálkodó 

(Kt.18.§), az előirányzatok feletti rendelkezési jogosultság szempontjából teljes jogkörrel 

rendelkező költségvetési szerv 

Alapítói jogokkal felruházott felügyeleti/irányító szerv neve, székhelye: Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete, 2213 Monorierdő,  Szabadság u. 50/A. 

Az intézmény felügyeleti/irányító szerve: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-

testülete 

Vezetőjének kinevezési, megbízási rendje: 

Az intézmény vezetője: a jegyző, akit a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. 

törvény szerint pályázat alapján, a jogszabályban megállapított képesítési követelményeknek 

megfelelően, határozatlan időre nevezi ki a polgármester. 

Jogszabályban meghatározott közfeladata:  

a.) Ellátja az polgármesteri testületi szervekhez kapcsolódó adminisztrációs 

feladatokat, az polgármesteri képviselők segítését, a vezetést segítő törzskari 

funkciókat, valamint a belső munkaszervezési-, igazgatási teendőket. 

b.) Előkészíti és végrehajtja a testületi szervek polgármesteri döntéseit, a polgármester 

irányítása és a jegyző operatív vezetése mellett. 

c.) Ellátja a központi állami szervek megbízásából az önkormányzat számára hatáskört 

megállapító jogszabályok végrehajtásaként az államigazgatási feladatokat, előkészíti 

döntésre az államigazgatási ügyeket és gondoskodik e döntések végrehajtásának 

megszervezéséről. 
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Az intézmény szakágazati besorolása, állami feladatként ellátandó alaptevékenysége 

(szakfeladatok és megnevezésük, a feladatmutatók megnevezése, köre): 

841 Közigazgatás 

8411 Általános közigazgatás 

Szakfeladat besorolás:  

                         562917 Munkahelyi étkeztetés 

680002 Nem lakóingatlan bérbeadása, üzemeltetése 

                                    692000 Számviteli, könyvvizsgálói, adószakértői tevékenység 

750000 Állat-egészségügyi ellátás  

821900 Fénymásolás, egyéb irodai szolgáltatás  

841112 Önkormányzati jogalkotás 

841114 Országgyűlési képviselőválasztásokhoz kapcsolódó tevékenységek 

841115 Önkormányzati képviselőválasztásokhoz kapcsolódó tevékenységek 

841116 Országos, települési és területi kisebbségi polgármesteri 

választásokhoz  kapcsolódó tevékenységek 

841117 Európai parlamenti képviselőválasztáshoz kapcsolódó tevékenységek 

841118 Országos és helyi népszavazáshoz kapcsolódó tevékenységek 

841126 Önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások igazgatási 

tevékenysége 

841133 Adó, illeték kiszabása, beszedése, adóellenőrzés 

                                    869042 Ifjúság-egészségügyi gondozás, Védőnői szolgálat 

882111 Rendszeres szociális segély 

882113 Lakásfenntartási támogatás normatív alapon 

882116 Ápolási díj méltányossági alapon 

882117 Rendszeres gyermekvédelmi pénzbeli ellátás 

882118 Kiegészítő gyermekvédelmi támogatás 

882119 Óvodáztatási támogatás 

882202 Közgyógyellátás méltányossági 

Az intézmény egyéb tevékenységének részletezése: 

 önkormányzati igazgatási tevékenység, 

 önkormányzati ingatlannal kapcsolatos feladatok, 

 képviselő-testület, bizottságok működése, 

 gyermek- és ifjúságvédelmi feladatok, 

 közterület-felügyelői tevékenység, 

 növényvédelem, rágcsálóirtás 

 

Foglalkoztatottjaira vonatkozó foglalkoztatási jogviszonyok megjelölése: 

Foglalkoztatottjainak jogviszonya köztisztviselői jogi jogviszony, akikre a közszolgálati 

tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény az irányadó.  

A védőnői szolgálat kiegészítő tevékenységként szakfeladatnál foglalkoztatottak jogviszonya 

közalkalmazott, akikre a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény az 

irányadó. 

Egyéb foglalkoztatásra irányuló jogviszonyra a Polgári Törvénykönyvről szóló 1959. évi. IV. 

törvény (megbízási jogviszony) az irányadó. 

 

Vállalkozási tevékenysége arányának felső határa a szerv kiadásaiban: a közhatalmi 

költségvetési szerv vállalkozási tevékenységet nem folytat. 

Az intézményi vagyonnal kapcsolatos rendelkezési jogok: 

Az intézmény a használatára bízott polgármesteri tulajdonú vagyon rendeltetésszerű üzemelte-
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téséről, használatáról köteles gondoskodni. E vagyon megterhelése, elidegenítése csak a 

képviselő-testület egyetértésével, illetve jóváhagyásával lehetséges. Az intézmény 

használatában lévő, de az alapító tulajdonát képező ingatlanok, valamint az ingó 

vagyontárgyak feletti használati jog ingyenes és az a rendelte tésszerű használathoz 

szükséges mértékben teljes körű. Az intézmény a rendelkezésre álló helyiségeket meghatározott 

időtartamra használatba adhatja. A használatba adásra akkor van lehetőség, ha az nem 

akadályozza az intézményben folyó munkát. 

 

Az intézmény a gazdálkodás megszervezésének módja szerinti  besorolása: 

Az intézmény önállóan gazdálkodó költségvetési szerv. Saját. gazdasági szervezete látja el a 

gazdálkodással, költségvetés-tervezéssel, az előirányzat felhasználással, a hatáskörébe 

tartozó előirányzat-módosítással, az üzemeltetéssel, fenntartással, működtetéssel, beruházással, 

a vagyon használatával, hasznosításával, a munkaerő-gazdálkodással, a készpénzkezeléssel, 

analitikai nyilvántartással, könyvvezetéssel, számlakezeléssel, pénzügyi 

információszolgáltatással összefüggő feladatait. Az intézmény önálló fizetési számlával 

rendelkezik. 

Az intézmény ellátja a helyi polgármesteri kincstári gazdálkodással kapcsola tos feladatokat. 

Gazdálkodását az Áht. rendelkezései szerint, éves költségvetés alapján folytatja. Működését a 

jogszabályok, az SZMSZ, szabályzatok és ügyrendje szerint látja el.  

Intézményi saját bevételek: 

Az intézmény Szervezeti és Működési Szabályzata rendelkezik a kötelezően el látandó 

feladatok során keletkező térítési díjak és intézményi ellátások díjainak beszedési rendjéről az 

önkormányzat által kiadott számviteli alapelvek és politikai irányelvek alapján.  

A rendelkezések kiterjednek a nem vállalkozási tevékenység körébe, az alaptevékenysége 

feltételeként rendelkezésre álló, s e célra csak részben lekötött személyi és  anyagi kapacitások 

fokozott kihasználásából eredő bevételek díjainak és a bevételek megállapodás útján történő 

szerzésének szabályaira, amelyet nem nyereségszerzés céljából végeznek. 

Szervezeti és Működési Szabályzat 

A Kr. 10. § (4) bekezdése alapján jelen alapító okiratban foglaltakat az alapító által 

jóváhagyott Szervezeti és Működési Szabályzatban kell részletezni.  

 
   4.) Tsp. Előterjesztés a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójáról 

 

Borbás Elvira képviselő: Az írásos anyagot annyival szeretném kiegészíteni, hogy köszönet a 

Monori Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatnak, hogy 250 E Ft-tal támogatták a falunapot és 

ígéretet kaptunk, hogy az idén is támogatni fogják. Ezt a beszámolót a jegyző asszonnyal együtt 

készítették. 2013-tól ezeket a feladatokat a kormányhivatal vette át. A bizottsági ülésen és itt is 

megköszönöm a jegyző asszony és Ispány János intézményvezető segítségét, nagyon jól együtt 

tudtunk dolgozni. A beszámolót az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság 

elfogadta és javaslom a képviselő-testületnek is elfogadásra.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönjük a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkáját. 

Aki egyetért az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság javaslatával, hogy 

beszámolót fogadjuk el, kérem kézfeltartással fogadja el.  

 
 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal   a határozati javaslatot jóváhagyja és az alábbi 

határozatot hozza: 

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

103/2013. (V. 23.) Kt. 
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határozata  
 
             a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójáról 

  

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  az Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javaslatát jóváhagyja,  a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat   beszámolóját 

elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
 5.)   Tsp. Előterjesztés a  Képviselő-testület 2013. évi rendezvény tervének módosításáról 

 

Borbás Elvira képviselő: A rendezvénnyel az EKSZB és az OKKSB foglalkozik. Júniusban lenne 

a falunap és szeptemberben a szüreti felvonulás és tömegsport rendezvény. Takarékossági okokból 

úgy gondoltuk, hogy ezt a három rendezvényt összevonjuk. Amennyiben a képviselő-testület 

egyetért a falunapot szeptemberre tennénk át. Az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2013. évi rendezvénytervét költséghatékonyság 

és takarékossági szempontok figyelembe vételével a falunap, a tömegsport rendezvény és a szüreti 

felvonulás összevonásával szeptemberi hónapra módosítsa. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Ha nincs hozzászólás kérem, aki egyetért a bizottság javaslatával 

kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal   a határozati javaslatot jóváhagyja és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

104/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 
   a  Képviselő-testület 2013. évi rendezvény tervének módosításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság  javaslatát elfogadja és úgy dönt, hogy a 2013. évi rendezvénytervét 

költséghatékonyság és takarékossági szempontok figyelembe vételével a falunap megrendezését, a 

tömegsport rendezvény és a szüreti felvonulás összevonásával szeptemberi hónapra módosítsa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

   Dzsupin Imréné EKSZB elnök 

              Borbás Elvira OKKSB elnök 

 
 6.)   Tsp. Előterjesztés a Szavazatszámláló Bizottságok  tagjainak kiegészítésére 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A 4 Szavazatszámláló Bizottságokba megpróbáltam 8 főt felkérni, hogy 

segítsék a bizottság munkáját. Így póttagokkal együtt épen annyian vannak, amennyi választott tag 

szükséges az SzSzB-okba. A póttagok akkor kerülnek bevonásra, ha a választás napján reggel 5:30 

órakor a szavazókörben nincs meg az 5 fő. Kérem a képviselő-testületet, hogy az előterjesztésnek 

megfelelően szíveskedjenek a határozat-tervezetet elfogadni. A bizottságok delegált tagjainak az 
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eskütétele  megtörtént, az oktatáson részt vettek. A következő héten kerül sor a Helyi Választási 

Iroda tagjainak oktatására. A választás során minden jogszabályt be fogunk tartani és tartatni, 

igyekszünk minden kritériumnak megfelelni.   

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönjük a tájékoztatást és a sok munkát, amit a jegyző asszony 

és a hivatal dolgozói a választással kapcsolatban végeztek és végeznek.  Amennyiben nincs 

hozzászólás kérem, hogy aki egyetért az előterjesztés szerinti határozat-tervezettel kézfeltartással 

fogadja el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a határozati javaslatot jóváhagyja és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

105/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 
   a Szavazatszámláló Bizottságok tagjainak kiegészítéséről 

 

A Képviselő-testület a Szavazatszámláló Bizottságok póttagjainak 

                                           Szlifka Lászlóné, 

                                           Fehér Zoltán, 

                                           Horváth László, 

                                           Szondi János, 

                                           Bánné Veres Zsuzsanna, 

                                           Füzesi Péter Pál, 

                                           Badár Katalin, 

                                           Kozma Alexandra monorierdői lakosokat megválasztja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

              Vargáné Vass Éva jegyző 

 
 7.)   Tsp. Közterület-felügyelői állás megszüntetésére 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Felolvassa az előterjesztést. A legtöbb településen nem 

alkalmaznak közterület-felügyelőt, mivel megváltozott a hatásköre, nem szankcionálhat. Ez az 

előterjesztésem, kérem akinek van hozzászólása, véleménye mondja el.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Több ponton szeretnék pontosítani az előterjesztéssel kapcsolatban. Azt 

kérem a képviselő-testülettől, hogy amit elmondok szíveskedjenek megfontolni. A feladat 

elvonással kapcsolatban a létszámcsökkentés megtörtént, két dolgozót átvett a járás, igaz őket nem 

ott foglalkoztatják, hanem a kormányhivatalban. A polgármesteri hivatal közigazgatási, hatósági 

munkája jelentősen nem változott. Azért nem változott – amit már sokszor elmondtam -, mert az 

alanyi és fokozott ápolási díjban részesülők száma nem volt túl magas,  az időskorúak járadékában 

2 fő részesült, az alanyi és normatív közgyógyellátásban részesülők száma sem túl magas. 2012. 

április 15-ével átvette a kormányhivatal a szabálysértési ügyintézést, 2013. január 1-jétől a jegyzői 

gyámügyi feladatokat. Ugyanakkor megkaptuk feladatként a telepengedélyezési eljárást, 2013. 

január 1-jétől bevezettük a kommunális adót, az iskola működtetése kapcsán a gazdasági 

feladatellátást, az ebnyilvántartást, ebek összeírását is nekünk kell végeznünk.  

Azt mondom, hogy a hivatal feladatellátása nem csökkent, hanem inkább nőtt. A 2013. évről szóló 
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központi költségvetési törvény 2. sz. melléklete ad lehetőséget arra, hogy a helyi önkormányzat 

működését általánosan támogassa. Ennek a mellékletnek az I-es a./ pontjában, az önkormányzat  

működésének támogatásáról esik szó. 4.580 E Ft/fő/év a hivatalban foglalkoztatott köztisztviselői 

állományi létszám alapján az önkormányzati általános támogatás. Nálunk 10,16 %-ot jelent, tehát 

valamennyivel több, mint a 10 fő, kb. 1,4 M Ft körüli összeggel. 2013. január 1-jétől, amikor 

megváltoztak a munkakörök, megváltoztatásra kerültek a munkaköri leírások is. A munkaköri 

leírásokban mindenki kapott a hozzánk érkező feladatokból. A közterület-felügyelő esetében 

kizárólag közterület-felügyelői munka maradt, azaz az általa korábban ellátott, nem közterület-

felügyelői feladatokat 2013. január 1-jével már a kollégáknak szétosztottam, azóta végzik ezeket. 

Ezen már rég túl vagyunk.  

A piaccal kapcsolatos feladatok ellátására ott a Kft., ezért hoztuk létre. Hogy a hivatal munkájában 

nem okozott fennakadást a létszámcsökkentés, kizárólag annak köszönhető, hogy a dolgozók 

túlóráznak, méghozzá nagyon sokat. Korábban a pénzügyön a túlórázás január közepén szokott 

megindulni, most már január 2-án megindult. Mérhetetlenül sok túlóra van. Én azt mondom, hogy 

maga a közterület-felügyelői státusz, miután kiüresedett a feladat valóban fölösleges. De a feladat 

ellátáshoz a létszám szükséges. Május 31-ével jár le a közterület-felügyelő felmentési ideje. Nem 

kell okvetlenül közterület-felügyelőt alkalmaznunk, mert kiüresedett a feladat, viszont ahhoz, hogy 

a feladatot nagy biztonsággal el lehessen látni, muszáj csökkentenem egy-egy területen a terheket. 

Pl. Kifutné Ildinél  nagyon sok van, mérhetetlenül sok. A jegyzőkönyvek leírása önmagában egy 

embert igényel, a szociális bizottság zárt üléseinek kivételével készíti az összes bizottsági és 

képviselő-testületi jegyzőkönyvet.   

Én azt mondom, hogy tessenek ezt a létszámcsökkentést az általam elmondott szakmai  mutatók 

alapján megfontolni.  

 

Elmondom, hogy én nem tájékoztattam úgy az alpolgármester urakat arról, hogy nincs fedezet a 

bérre. Én azt mondtam, hogy 2013 szeptemberéig a központi elvonások miatt kevesebb az állami 

normatíva és vélhetően kb. havonta 500 E Ft-ot hozzá kell tenni a segélyekhez és esetleg a bérhez. 

Az elmúlt hónapban valóban hozzá kellett tenni, most 6.8 M Ft a támogatás, a bérösszegét még nem 

tudom, de vélhetőleg ebből ki tudjuk fizetni.  Valamit nagyon félre értettek az alpolgármester urak.  

 

Az év elején nem tudott a Magyar Államkincstár egyik napról a másikra átállni a közalkalmazottak 

bérének kifizetésére azok esetében, akik a Klebelsberg Intézethez kerültek stb. Annak érdekében, 

hogy mindenki megkapja a fizetését, a közalkalmazottaknak és a köztisztviselőknek is egyszerre 

utalta el, ez mutatkozik most a központi elvonásban többek között.  

Én azt javaslom a képviselő-testületnek, hogy azt szíveskedjen megfontolni amikor döntést hoz az 

állás megszüntetése ügyében, hogy a  költségvetési törvény 2.sz. melléklete szerint a mi települési 

kategóriánkban a minimális létszám 10,16 fő.  

Kérem, vegyék figyelembe a szakmai indokokat és az említett jogszabályi helyet. Kinyomtattam a 

2012-es beszámolót is, ahol már akkor jeleztem, hogy nagyon keservesen lehet elvégezni ennyi 

emberrel a feladatot. Ma is megkértük az óvoda titkárt, hogy jöjjön vissza délután, hogy egyszer bő 

másfél órára üljünk össze, hogy a választási iroda munkatársait fel tudjam készíteni. Igyekszünk 

minden feladatnak megfelelni, minden feladatot ellátni, de a teljesítőképességünk véges. Kérem, 

vegyék figyelembe az elmondottakat és a létszámot változtatás nélkül 10 főben szíveskedjenek 

megállapítani.  

 

Szalai Gábor képviselő: A közterület-felügyelőre valóban nincs szükség, de a feladat szét lett 

osztva és meg kell fontolnunk azt, hogy túlóra miatt fizetjük ki a dolgozóknak a pénzt, vagy 

felveszünk egy embert a hivatalba. Mint ahogy a jegyző asszony is mondja a pénzügyön január 2-

től túlóráznak. Ezt ki is kell fizetnünk, plusz az Ildikónak nem ellátott 100 %-osan a munkaköre a 

sok feladat miatt. Én azt javaslom, hogy nem közterület-felügyelőt, hanem egy személyt vegyünk 
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fel a hivatalba és akkor egyes dolgozókról le lehet venni egyes feladatokat, mert a túlórát ki kell 

fizetni. Tudom, hogy nincs pénzünk, de most mindegy melyik ujjunkat harapjuk meg, mert most 

még azt sem lehet tudni, hogy melyik munkáért kit lehet elővenni, így megkapna egy munkát és 

azért ő a felelős.   

 

Dzsupin Imréné képviselő: Azt szeretném a jegyző asszonytól megkérdezni, hogy melyik az a 

terület, ami a legproblémásabb, ahova ember kellene?  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Ha találnánk olyan embert, aki 4 órában tudna dolgozni az igazgatáson 

és 4 órában a pénzügyön. A pénzügyre is kellene nagyon egy 4 órás és az igazgatásra, hogy Ildinek 

tudna segíteni a jegyzőkönyvek leírásában. Ha mást nem, legalább ennyivel könnyítsünk rajta. A 

titkársági kis hölgy is végez előadói feladatokat. Már nem tudom hova osztani a munkát. A 

koncepciónál is beszéltünk arról, hogy rengeteg olyan feladat van, amit elő kellene készíteni, a 

képviselő-testület elé kellene hozni, de fizikailag képtelenség lesz ellátni a feladatot, ha elveszik a 

létszámot. Mindent megteszünk, hogy határidőre kész legyünk, de a terhelhetőségnek is van egy 

határa és arról nem beszélve, hogyan fogom kiadni a szabadságot. Ez is óriási probléma, megint 

gyűlnek a szabadságok, mert, ha a túlórát veszi ki a dolgozó, akkor a szabadságot nem tudom 

kiadni.   

 

Szalai Gábor képviselő: A másik hivatalban volt arról szó, hogy most átköltöztünk egy 

komfortosabb hivatalba. Ezt úgy tudom elképzelni, hogy takarítási eszközök is kellenének. Nem 

tudom, hogy ez megoldható-e, de pl. ott van a recepció, oda is kellene egy ember, Monoron és más 

önkormányzatoknál  van egy ilyen személyzet. Tudom, hogy ez mind pénz, de ha már élünk a jobb 

környezettel szép új épületünkben, akkor ezen is el kell gondolkodnunk, hogy ezeket ki tölti be és 

ki fogja elvégezni. A jelenlegi takarítónő nem tud mindent csinálni. 

 

Szente Béla alpolgármester: Tegnap ügyfélfogadás volt, a hivatal dolgozói úgy látták el, hogy két 

óránként váltották egymást kettesével a recepción.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

dr. Páczi Antal alpolgármester: Úgy gondolom, hogy most nem a hivatal működését tárgyaljuk, 

majd külön napirenden egyszer megtárgyaljuk a takarítást, recepciót.  

 

Szalai Gábor képviselő:  Jó. Akkor a javaslatom, hogy ne csökkentsük, hanem töltsük fel.  

  

15:20 – 15:35 óráig  szünet. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Egyetértek azzal, hogy valóban nagy teher van a dolgozókon. Én 

mégis azt javaslom elfogadni, amit beterjesztettünk. A jegyző asszony a következő testületi ülésre 

terjessze be, hogy milyen feladat, munkakör  ellátásra kellene ember, hogy ne keljen túlórát fizetni. 

Majd az új polgármesterrel ezt megbeszélni, a takarítással és recepcióssal együtt.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A testületnek is tudomása van arról, hogy a Kft. a közfoglalkoztatás 

keretében a recepcióst, a Teleház feladatait ellátó személyt is alkalmazott volna. A recepció 

problémája elvileg megoldódott. Értem a szándékot, hogy spórolni kell, de továbbra is azt kérem a 

képviselő-testülettől, hogy ezt a kérdést tessenek levenni napirendről, hiszen erre az álláshelyre 

kifizetés nem történik, egészen addig, míg nincs betöltve. Ez a kérdés nem a közterület-felügyelői 

állásról szól, hanem ez egy állás a polgármesteri hivatalnál. Ezt az álláshelyet mikor és mire 

használjuk fel, arról ráérünk dönteni a későbbiek folyamán is. Május 31-én a felmentési idő lejár, 

tehát a 10. ember foglalkoztatása nem történik meg, mert nem lesz. Ha mindenáron az új 

polgármestert szeretnék megvárni a döntéssel, akkor ezt el lehet napolni egy következő ülésre.  
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Ez a döntés azt vonja magával, hogy a költségvetést azzal a nappal módosítani kell, hiszen 

létszámot vesznek el. Meg kell vizsgálni a megállapított létszám és a foglalkoztatott létszám 

összefüggését, hogy nem csökken-e az állami támogatás. Ebben a pillanatban nem tudom, hogy ez 

befolyásolja-e a költségvetési támogatási összeget.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem befolyásolja, ennek utána néztem pontosan azért, hogy 

nehogy elvonás legyen. Engem úgy tájékoztattak, a támogatás így is 10,16 % főre jön  meg. 

Változatlanul javaslom. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs az első  határozati javaslat: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri hivatal létszámát egy fővel 

csökkenti, nevezetesen a közterület-felügyelői állást 2013. június 1-el megszünteti. Aki a javaslattal 

egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodással  a határozati javaslatot jóváhagyja és elfogadja és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

106/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

   a polgármesteri hivatal létszámának csökkentéséről  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri hivatal létszámát egy fővel 

csökkenti, nevezetesen a közterület-felügyelői állást 2013. június 1-jével megszünteti. 

 

Határidő: 213. június 1.  

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

              dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

A második határozati javaslat: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a megszüntetett munkakörben ellátott feladatokat arányosan ossza szét azon dolgozó, 

vagy dolgozók között, akinek, vagy akiknek a faladata a hivataltól elkerült.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem tudom szétosztani alpolgármester úr. Ha határozatot hoznak, akkor 

nekem végrehajtási kötelezettségem van. Nem tudom végrehajtani, mert nincs mit végrehajtani, már 

rég megtörtént, öt hónapja csináljuk a feladatot.  

 

Borbás Elvira képviselő: Itt a felelős a két alpolgármester, de a jegyző a munkáltató, akkor őt is 

meg kell jelölni felelősnek.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki egyetért azzal, hogy a jegyző is felelős, akkor azt 

kézfeltartással hagyja jóvá.  

 
 

A képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodással  a javaslatot elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

107/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
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   a polgármesteri hivatal létszámának csökkentéséről  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a polgármesteri hivatal 

létszámának csökkentéséről szóló határozatnál a két alpolgármester mellett Vargáné Vass Éva is 

felelős.  

 

Határidő: 213. június 1.  

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

              dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Vargáné Vass Éva jegyző  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Felhívom a figyelmüket, hogy a közterület-felügyelői munkakört a 

képviselő-testület hatáskörében nem szüntetheti meg.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Akkor egy főállást szüntetünk. 

 

Borbás Elvira képviselő: Vissza kell vonni és  ki kell venni belőle a közterület-felügyelőt. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem,  1  fővel csökkentettük.  

 

Borbás Elvira képviselő: Vonjuk vissza és ne legyen benne, hogy a közterület-felügyelői  állást. Ez 

a három szó nem lesz benne, mivel hogy nincs már ilyen, megszűnt.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A mai napon még van, a felmentését tölti. Én ezt így hagyom. 

Jegyző asszony jó így? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem. Ne haragudjatok én nem tudok javaslatot tenni.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Jó. Akkor egy fővel csökkentettük a polgármesteri hivatal 

létszámát és benne van, hogy közterület-felügyelő dolgozó nem kell. Akkor mondok egy másik 

javaslatot, hogy Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy közterület-

felügyelői állást nem kíván.....  

 

Borbás Elvira képviselő: De ez teljesen fölösleges. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A második határozattal kapcsolatban javaslom, hogy azért 

hozzunk határozatot, azt amit előterjesztettem.  Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-

testülete felkéri a jegyzőt, hogy a megszüntetett munkakörben ellátott feladatokat arányosan ossza 

szét azon dolgozó, vagy dolgozók között, akinek, vagy akiknek a feladata a hivataltól elkerült. 

Határidő: azonnal, felelős: jegyző. 

 
A képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodással  a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi határozatot 

hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

108/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

a polgármesteri hivatalnál megszűnt munkakör ellátásáról 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy a megszüntetett 

munkakörben ellátott feladatokat arányosan ossza szét azon dolgozó, vagy dolgozók között, akinek, 

vagy akiknek a feladata a hivataltól elkerült.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Vargáné Vass Éva  jegyző. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A harmadik határozati  javaslat: Monorierdő  Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy jelen határozat 2./ pontjában 

meghatározott feladat végrehajtásáról a képviselő-testületet a végrehajtást követő képviselő-testületi 

ülésen tájékoztassa. Határidő: a feladat végrehajtását követő képviselő-testületi ülés, felelős: jegyző.  

 
A képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodással  a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi határozatot 

hozta:  

    Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

109/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

           a polgármesteri hivatalnál megszűnt munkakör ellátásáról 

                   szóló tájékoztatásról 

 

Monorierdő  Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy jelen határozat 2./ 

pontjában meghatározott feladat végrehajtásáról a képviselő-testületet a végrehajtást követő 

képviselő-testületi ülésen tájékoztassa.  

 

Határidő: a feladat végrehajtását követő képviselő-testületi ülés 

Felelős: Vargáné Vass Éva jegyző 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Ismételten jelzem a képviselő-testületnek, hogy a 2012. évi CCIV. 

törvény  2. sz. mellékletének 1. a./ pontjába ütközik a képviselő-testület döntése. Szíveskedjen  

átgondolni. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: És pedig? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Elismert hivatali létszám a számított alaplétszám korrekciós  

….........................(nem érteni) összege önálló polgármesteri hivatal esetében az elismert létszám 

megegyezik a számított alaplétszámmal.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönöm szépen, én nem kívánok változtatni. 

 
 8.)   Tsp.  Előterjesztés az EDF DÉMÁSZ árajánlatának megtárgyalására 

 

Szente Béla alpolgármester: Kaptunk a DÉMÁSZ-tól egy új szerződés ajánlatot, amiben 

csökkentették a …...................... (nem érteni) számot. Az előző ajánlat 20,35 Ft/kWh+ÁFA volt, a 

jelenlegi árajánlat 17,55 Ft/kWh. Én javaslom, hogy ezt fogadjuk el és kössük meg a szerződést, 

mert hosszútávon megtérül. Holnapra május 24-re jelezni kell, hogy igen vagy nem.  

Kérem a képviselő-testületet, aki az ajánlattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A szerződésben polgármesteri hivatal szerepel, de az önkormányzat fog 

szerződést kötni. Korábban mi kötöttük, mert nálunk volt a feladat, de 2013. január 1-jétől az 



18 

önkormányzathoz tartozik.  Jelezni kell a DÉMÁSZ-nak, hogy az önkormányzat a szerződő partner. 

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

110/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  

 
         az EDF DÉMÁSZ árajánlatának megtárgyalásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az EDF DÉMÁSZ  

szerződéses ajánlatát 17,55 Ft/kWh árban elfogadja azzal, hogy a szerződő fél nem Monorierdő 

Polgármesteri Hivatal (2213 Monorierdő, Szabadság u. 50/A.), hanem Monorierdő Község 

Önkormányzata (2213 Monorierdő, Szabadság u. 50/A.) Felkéri Szente Béla alpolgármestert, hogy 

vegye fel a kapcsolatot az EDF DÉMÁSZ-szal. 

 

Határidő: 2013.május 24.  

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
9. Tsp. Előterjesztés   a Máltai Szeretetszolgálat támogatás kérésére 

 
Szente Béla alpolgármester: Az elmúlt hetekben keresett telefonon Kuzmány István a Máltai 

Szeretetszolgálattól, hogy 2 M Ft-os hiánnyal zártak és kérik, hogy 300 E Ft-tal segítsük a munkájukat. Ezt 

most nem javasolnám az önkormányzat anyagi helyzetére való tekintettel.   

 
dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Itt írja,hogy milyen szolgáltatást látnak el Monorierdőn.  

 
Szente Béla alpolgármester: Nem ők.   

 
Borbás Elvira képviselő: Valóban lát el feladatot a Máltai Szeretetszolgálat Monorierdőn,  a központja 

Monoron az OTP mellett van és Klujber Anita a vezető. Itt nem ő írta alá vezetőként, nem tudom, hogy 

ugyan az a szervezet  vagy nem.  

 
Szente Béla alpolgármester: Ez egy budapesti szervezet.  

 
Borbás Elvira képviselő: Akkor nem tudjuk, hogy kiről van szó. 

 
Szente Béla alpolgármester: Kérem aki egyet ért, hogy nem támogatjuk a Máltai Szeretetszolgálatot az 

önkormányzat anyagi helyzetére való tekintettel 300 E Ft-tal, az kézfeltartással fogadja el. 

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

111/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  

 
              a Máltai Szeretetszolgálat támogatás kéréséről 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az önkormányzat anyagi helyzetére 

való tekintettel a Máltai Szeretetszolgálatot (1011 Budapest, Bem rkp. 28.)  nem támogatja.  

 
Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester  

 
 10.) Tsp. Előterjesztés Varga Dezső kérelmére 

 
Szente Béla alpolgármester: Varga Dezső Monorierdő  Községi Sportegyesület elnöke  megkeresett, hogy 

400 E Ft közüzemi tartozásuk halmozódott fel és kéri ennek átvállalását.  

 
Szalai Gábor képviselő: Nem tudom, hogy honnan került a számlájára 400 E Ft tartozás, miért nem jelezte 

előbb, hogy tartozásuk van, mielőtt a 400 E Ft összejött volna. Ez a komoly összeg miből jött össze, mert a 

foci most kezdődött el. Nem javaslom.  

 
Szente Béla alpolgármester: Múlt hónap 25-én juttatta el hozzám, nem régi a tudomásra jutás. Úgy tudom 

más honnan is kapnak támogatást, mert pályáznak. Egyik civil szervezet sem kap támogatást az 

önkormányzattól, főleg nem közüzemi tartozás felhalmozásának a rendezésére. 

 
Dzsupin Imréné képviselő: Az a probléma, hogy villannyal fűtenek.  

 
Szalai Gábor képviselő: Én nem látom télen, hogy ők ott fociznának. Az, hogy bulit vagy mit csinálnak ne 

fizessük közpénzből.  

 
Szente Béla alpolgármester: Javaslom, hogy értesítsük, hogy nem áll módunkban ezt a tartozást kifizetni az 

önkormányzat anyagi helyzetére való tekintettel. Ha ezt most kifizetnénk, akkor a többi szervezet is jogosan 

nyújtaná be az igényét. Javaslom elutasítani.  

 
dr. Páczi Antal alpolgármester: Lehet, ha a Klébersberg Intézettel együtt működne, onnan is kapna 

támogatást.  

 
Szente Béla alpolgármester: Ennek a szervezetnek van gazdasági felelőse, elszámolása, könyvelése, ne a 

mi gondunk legyen a tartozásuk. Ők mindenkitől elhatárolódnak, utána tőlünk kér segítséget.  

 
Dzsupin Imréné képviselő: Annyi segítséget a sportkörnek is nyújthatunk, mint más civil szervezetnek, ők 

is csináljanak egy jótékonysági bált és a bevételt használják fel a tartozás rendezésére.  Írjanak a DÉMÁSZ-

nak egy levelet, hogy 3-4 részletben tudnák kifizetni a tartozást. Azzal tudnánk támogatni, hogy a 

jótékonysági rendezvényhez a helyiséget ingyen biztosítjuk.  

 
Szalai Gábor képviselő: Nem értem a 400 E Ft hogy jöhetett össze. Mindenki fogyaszt otthon áramot, ha 

elmarad egy két havival, kikapcsolják az áramot.  Még mindig nem értem, hogy jött neki össze, már 

lekapcsolták volna a villanyt. Lehet, hogy nem is valós az igénye, mert csak leírja, hogy ez a tartozása, de 

semmivel  nem igazolja.  

 
Borbás Elvira képviselő: A  helyiséget előre egyeztetett időpontban biztosítjuk.  

 
Szente Béla alpolgármester: Aki  az elhangzott javaslatokkal egyetért, kérem kézfeltartással jelezze.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 
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112/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  

 
     Varga Dezső kérelméről 

 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Varga Dezső (2213 Monorierdő,  

Beton út 79.) a Monorierdő Községi Sportegyesület elnökének kérelmét nem támogatja. A sportegyesület 

részére előre egyeztetett időponttal ingyenesen biztosítja jótékonysági rendezvényhez a helyiséget, melynek 

bevételéből a közüzemi tartozást rendezni tudják. 

 
Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
  11.) Tsp. Előterjesztés a H1 Telekom Kft. árajánlatára 

 
Szente Béla alpolgármester: Megkerestek minket, hogy nagyon kedvező ajánlatot tudnának nekünk adni és 

változtassunk szerződést. Ha megnézitek nem sokban tér el a régitől. Előzőben nemvolt benne  a telefonszán-

változás esetén fizetendő szerződés-módosítási díj 3.000.- Ft/csatlakozás. Nem javaslom, hogy új szerződést 

kössön az önkormányzat a H1 Telekommal. A percdíjak lehet, hogy jobbak, de a kiegészítő részek nem. Én 

felvenném a kapcsolatot a H1 Telekommal és megmondanám nekik, hogy köszönjük, de nem élünk a 

lehetőséggel.  Akinek van hozzászólása kérem mondja el.  

 
dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem a vezetékesre szól?  

 
Szente Béla alpolgármester: De, de a vége mindig az, hogy nem járunk jobban.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Szerintem a hivatalnak sem volt problémája sem az internettel, sem a 

telefonvonallal. Nem javaslom, velük sem járunk jobban.  

 
Szente Béla alpolgármester: Javaslatom, hogy a lehetőséggel nem élünk. Aki ezzel egyetért kérem 

kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

113/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 
          a H1 Telekom árajánlatáról 

    

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete   a H1 Telekom Kft. (1111 Budapest, Bartók 

Bála út 26-38. I. e. 1.) H1. Hang Egyedi Előfizetői Szerződési dokumentációját, árajánlatát 

áttekintette, megtárgyalta és úgy döntött, hogy nem kíván élni az ajánlattal. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
 12.)  Tsp.  Előterjesztés a pilisi bölcsőde megkeresésére 

 

Szente Béla alpolgármester: A pilisi bölcsődével  kapcsolatban megküldték a felhívást,  hogy  

helyezzük ki és szeretettel várják a monorierdői gyerekeket is. Én nem zárkózom el előle, de úgyis a 
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szülők döntik el, hogy hol íratják be a gyermeküket bölcsődébe.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Úgy emlékszem, hogy ez az önkormányzatnak pénzébe kerül.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem kerül semmibe az önkormányzatnak, ha a monorierdői szülő a 

gyermekét a pilisi bölcsődébe hordja, ott megfizeti a térítési díjat.  

 

Szente Béla alpolgármester: Felolvassa a felhívásban szereplő fizetendő díjakat, feltételeket. 

 

Borbás Elvira képviselő: Javaslom a felhívást kitenni az óvodánál és a hivatal hirdetőtábláján.  

 

Szente Béla alpolgármester: Aki a javaslattal egyetért kérem kézfeltartással jelezze.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

114/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

       a pilisi bölcsőde felhívásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a pilisi bölcsőde felhívását 

elhelyezi a Csicsergő Óvoda (2213 Monorierdő, Csillag u. 16-18.) és a Polgármesteri Hivatal (2213 

Monorierdő, Szabadság u. 50/A.)  hirdetőtábláján  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

 
  13.) Tsp.  Előterjesztés a KL Com Irodarendszerek honlap kivitelezési szerződés  

          megtárgyalására 

 

Szente Béla alpolgármester: Nem tudom mikor valósul meg a honlapunk.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nincs aláírt szerződésünk. Májusban elkészült a két variáció, 

amennyiben a feladattal elkészül, akkor jogosult benyújtani a 90 %-ra a szerződés alapján a számlát. 

Az ügyvéd úr tett megjegyzéseket a szerződésről, a cég akceptálta, illetve hozzá tette a maga 

módosításait is. A módosításokat felolvassa a szerződésből.  

 

Szente Béla alpolgármester: Ki fogja ezt működtetni, rendszeresen frissíteni? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A honlap működtetésére van szerződésünk. Mi küldjük az adatokat a 

frissítéshez.  

 

Szente Béla alpolgármester: Javaslom a szerződést aláírni, nem tudom, hogy aláírhatom-e? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Semmi nem volt az előző szerződésben, hogy ne írjuk alá és 

elveszítettünk három hónapot.  Eddig az volt, hogy május 31-ig elkészül és június 30. a vége. Most 

nem így van, most a szerződés aláírását követő 3 napon belül készül el.  Akkor annyi munkát vállalt 

fel, hogy a szerződés aláírásakor ezt tudta volna teljesíteni. Miután meghiúsult a szerződés-kötés,  
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most annyi a munkája van, hogy nem tudja bevállalni. A mostani állapothoz képest 3 hónapos 

csúszást jelent. 

 

Szente Béla alpolgármester: Javaslom, aki egyetért azzal, hogy ezt a szerződést aláírjam az 

kézfeltartással fogadja el. Határidő: azonnal, felelős én és a jegyző.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

115/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

      a KL Com Irodarendszerek honlap kivitelezési szerződés  aláírásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a KL Com Irodarendszerek 

vezetőjével Kovács László vállalkozóval (2244 Úri, Petőfi utca 14. adószáma: 73306797-2-33) 

honlap kivitelezési szerződést köt. Felhatalmazza Szente Béla alpolgármestert, hogy a szerződést 

írja alá.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

              Vargáné Vass Éva jegyző  

 
 14.)  Tsp. Előterjesztés  Sólyom András levelére 

 

Szente Béla alpolgármester: Sólyom András az FlottAuto Kft. nevében első körben az asztalok 

kivitelezését vállalta. A későbbiek folyamán a képviselő-testület visszavonta a határozatot és a 

szerződéskötés nem történt meg. Azt írja, hogy a két alpolgármesterrel és a jegyző asszonnyal is 

megpróbált tárgyalni, de sikertelenül. Én a nevemben tudok nyilatkozni, hogy ez nem igaz. 

Szerződés kötelezettségre is hivatkozik, amit nem tudok elfogadni. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem tudom, hogy jutott el hozzá a testület határozata, hogy  

keretszerződést kötünk és hogy nem jutott el hozzá, hogy vissza lett vonva.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó: Nincs még kész a jegyzőkönyv. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Engem sem keresett, mert én mindenkit visszahívok. El kell 

juttatni hozzá a visszavonó határozatot is, az akkori döntéshez tartjuk magunkat. Akkor azt 

döntöttük, hogy újra fogunk erről tárgyalni, természetesen őket is várjuk erre a pályázatra. Sajnos az 

önkormányzatnak olyan az anyagi helyzete, hogy nem tudtam volna kifizetni. 

 

Szente Béla alpolgármester: Valószínűleg a jegyző asszonyt sem kereste meg. Nem tartom 

komolynak ezt az úriembert, és amire hivatkozik, ott valami értelmezési probléma van.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A képviselő-testületi döntést minél hamarabb el kell küldeni.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó: Az április 25-ei soros ülésen történt ennek a határozatnak a 

visszavonása, arra alig van időm, hogy a  május 13-ai jegyzőkönyvet leírjam, a kivonatok megint 

elmaradnak. Nem tudok kivonatolni, nem tudom elküldeni a határozat-kivonatokat azoknak akiket 
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ez érint. A jövőhét folyamán elfogom készíteni, de most azonnal nem tudok hozzányúlni. Megint itt 

van a pénzügyi az egészségügyi bizottsági jegyzőkönyv és ez így megy a pénzügyi csoportnál is.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Nem tudtam, hogy ennyire el van maradva, mindenféle képen 

önnek segítségre van szüksége.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Azért mondja Ildikó, hogy a jegyzőkönyv elkészítése nagyon fontos, 

mert ha nem ér be időben, akkor az önkormányzatot megbírságolhatja a kormányhivatal.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó: Eddig még mindig be ment a jegyzőkönyv és minden bizottság   

megkapta 15 nap alatt a jegyzőkönyvét akkor is, ha tíz jegyzőkönyv várt is rám. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Május 2-án jött az e-mail, akkor még nem is volt kész a jegyzőkönyv.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó: Május 2-án 12 órányi hanganyag volt nálam. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Sólyom úrnak meg kell írni, hogy szűkös anyagi helyzetünk miatt 

nem írtuk alá a szerződést és újra pályáztatjuk. Erre szerintem nem is kellene határozat, kellett 

volna neki írni, hogy a határozat már megváltozott, szerződést nem kötünk és az újabb határozat 

értelmében újra  fogjuk pályáztatni. Javaslom, hogy a képviselő-testület döntsön úgy, hogy Sólyom 

András levelére az alpolgármesterek válaszoljanak.  

 

Szente Béla alpolgármester: Javaslom a képviselő-testületnek, hogy Páczi dr.-ral ketten felvesszük 

a kapcsolatot Sólyom Andrással vagy személyesen, vagy telefonon és tájékoztatjuk, hogy amikor 

elkészül a határozat megfogja kapni írott formában.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki a javaslattal egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 5 igen és 1 tartózkodással a  határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

116/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

                Sólyom András levelének megválaszolásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Szente Béla   és dr. Páczi Antal 

alpolgármestereket, hogy vegye fel a FlottAuto Kft. ügyvezetőjével Sólyom Andrással a kapcsolatot 

és tájékoztassák a képviselő-testület 2013. április 25.-ei döntéséről.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

    dr. Páczi Antal alpolgármester 

 
  15.)  Tsp.  Előterjesztés Valló Péter projektmenedzser megkeresésére 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Valló Péter projektmenedzser egy hiánypótlás miatt keresett meg 

minket. A hiánypótlást május 24-ig kell benyújtani. Felolvassa Valló Péter levelét. Ebben kell 

nekünk eljárnunk. Ezt csak tudomásul kell venni, aki ezzel egyetért …... 
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Vargáné Vass Éva jegyző: Nekünk most az a feladatunk, hogy beszerezzük a Káta Épszöv Kft.-től 

ezt a nyilatkozatot és holnap eljuttassuk a Pro-Régióhoz. Nem csak tudomásul kell vennünk, mert 

ha nem szerezzük be és nem juttatjuk el, akkor nem teljesítjük a hiánypótlást és akkor baj van.  

 

Borbás Elvira képviselő: Ki fogja ezt aláíratni? Ezt alá kell íratni. Akkor megbízzuk Páczi 

alpolgármestert, hogy menjen Nagykátára és írassa alá.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester:  Akkor nekem a tervet is vinnem kell, hogy aláírják és 

lepecsételjék.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Igen, mert a nyilatkozat nem helyettesíti a megvalósulási tervet. Ekkor 

fogja tudni elfogadni a Pro-Régió. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Elnézést, egyébként nem hiszem, hogy ez az én dolgom lenne, 

mert a projektmenedzsert azért bíztuk meg, hogy a kapcsolatot tartja mindenkivel. 

 

Borbás Elvira képvisel: De most megkérünk a sürgősségre való tekintettel. 

 

Szente Béla alpolgármester: Még is az lenne a jó, ha Páczi alpolgármester úr menne el. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: El kell, hogy mondjam, hogy a Kovács úrnak is vannak kérései 

többek között, hogy a számlát fizessük ki. Igyekszem a legjobbat kihozni. Akkor kérem a testületet, 

hogy bízzanak meg, hogy a Káta Épszöv Kft.-nél eljárhassak,  a tervet lebélyegeztessem és 

aláírassam, majd továbbítsam a Pro-Régió felé, kérjék fel  a jegyző asszonyt, hogy  biztosítsa 

számomra a tervet. Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

117/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

        a KMOP-5.2.1/A-09-2009-0015. számú projekt hiánypótlásáról 

     

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza dr. Páczi Antal 

alpolgármestert, hogy a Káta Épszöv Kft.-nél járjon el és  KMOP-5.2.1/A-09-2009-0015 sz. 

projekthez a hiánypótlást teljesítse és azt továbbítsa a Pro-Régió felé.  Felkéri Vargáné Vass Éva 

jegyzőt, hogy dr. Páczi Antal alpolgármester részére a terveket biztosítsa.  

 

 

Határidő: 2013. május 24.  

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester 

              Vargáné Vass Éva jegyző 

 
  6.)  Tsp. Előterjesztés a KÁTA ÉPSZÖV Kft. fizetési felszólítására 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Úgy tudom, hogy a gyenge áramú kivitelezéssel tartozunk 6 M Ft-

tal és tartozunk 380 E Ft kiegészítéssel. A Káta Épszöv igazgatójával tárgyaltam és szóban azt az 

ígéretet tette, hogy …..................... (nem érteni) kifizetjük. Megígértem, hogy a 380 E Ft-ot minél 
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hamarabb kifizetjük és minimum az ügyvéd díját. A Kovács úr azt mondta, hogy írjunk egy levelet 

az ügyvédnek, hogy elismerjük a tartozást és rendezzük.  

 

Szente Béla alpolgármester: Felhívta a jegyző asszony a levélben egy mondatra a figyelmemet 

„ a 6.470.002.- Ft  és ezen összeg után 2012. 12. 04.  napjától a kifizetés napjáig számított 

jegybanki alapkamat kétszeres összegével számított késedelmi kamat”. Erről is tárgyalni kellene, 

hogy engedjék el.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki egyetért, hogy írjunk levelet és tárgyaljak az kézfeltartással 

fogadja el. Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester és Vargáné Vass Éva jegyző. Határidő azonnal. 

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

118/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  
 

        a Káta Épszöv Építőipari Szövetkezeti, Termelő, Szolgáltató 

              és Kereskedelmi Kft. felszólításáról 

       

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza dr. Páczi Antal 

alpolgármestert, hogy a Káta Épszöv Építőipari Szövetkezeti, Termelő, Szolgáltató  és 

Kereskedelmi Kft.-vel (2760 Nagykáta, Perczel Mór u. 5.) a tartozással kapcsolatban tárgyalásokat 

folytasson és írjon levelet a Kft. ügyvédjének. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester 

    Vargáné Vass Éva jegyző  

 
   17.)  Tsp: Monor Város Önkormányzatával folytatott per megbeszélése 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy az ügyvéd úr felhívott a 

tárgyalás előtti napon, hogy mit tegyen, mert Monor Város Önkormányzat ügyvédje nem fog 

megjelenni a tárgyaláson és valószínűleg elfogják halasztani a tárgyalást. Én azt mondtam, hogy 

mindenféle képen menjen el. Végül nem halasztották el, mert mind a két ügyvéd ott volt. A perről 

annyit tudok, hogy megkérdezte, hogy mit képviseljen, ha nem lesz ott. Azt mondtam, hogy ne 

zárkózzunk el az egyezkedéstől, hátha az hamarabb célra vezet. A bíróság döntéséről nem tudunk. A 

következő képviselő-testületi ülésen ismét megtárgyaljuk, talán akkor többet tudunk. Kérem a 

tájékoztatásom   elfogadni.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

119/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  

 
            Monor Város Önkormányzatával folytatott per megbeszélése 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete dr. Páczi Antal alpolgármester 

tájékoztatását a Monor Város Önkormányzatával folytatott perrel kapcsolatban elfogadta.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester 

 
  18.) Tsp: Védőnői szolgálat elhelyezésének lehetőségének megbeszélése 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Az Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság 

tárgyalta, átadom a szót a bizottság elnökének.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Felmerült az a probléma,  a védőnői szolgálatot nem tudjuk elhelyezni. 

Felmerült az a gondolat a bizottsági ülésen, hogy az új polgármesteri hivatalban a tárgyalóval 

szemben lévő rész kihasználatlan és kialakításra kerülne a védőnői helyiség. Ehhez kellene az 

ÁNTSZ engedélye, hogy megfelelő-e arra a funkcióra és a hivatal felvenné a kapcsolatot a Valló 

Péterrel, hogy egyáltalán meg lehet-e valósítani, mivel a pályázatban is önkormányzati épületként 

van nyilvántartva. A védőnői szolgálat miatt folyamatosan bírságolnak bennünket és megoldást 

kellene találni. Ezzel kapcsolatban két határozatot hoztunk. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Egyetértek a bizottsággal. Javaslom, hogy közvetlenül a Pro-

Régióval vegyük fel a kapcsolatot Göndör Péterrel, mert szerintem ez nem a projektmenedzserhez 

tartozik, nem a projekt része. Az ÁNTSZ-szel már felvettem a kapcsolatot és örül, hogy a védőnői 

szolgálat elhelyezésre kerül.  

 

Szente Béla alpolgármester: Javaslom, hogy Göndör Péterrel az ügyünk lezárását követően 

vegyük fel a kapcsolatot.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Egyetértek, záruljon le először. Az ÁNTSZ-szel felveszem a 

kapcsolatot, de már többször beszéltem velük, akkor azt mondták, hogy a védőnői szolgálatnak 

legalább 3 helyiségre van szükségük.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ha a funkció váltás megtörténik nehogy megvonják a pénzt. Mindenki 

tudja, hogy öt évre visszamenőleg nézik ezeket a beruházásokat, másra nem lehet használni. Legyen 

meg minden engedélyünk és utána lépjük meg.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Az ÁNTSZ-t minek kérdezzük meg addig, míg a Pro-Régiót nem 

kérdezzük? Ha azt mondják, hogy nem, akkor nincs értelme. Ha nem lehetséges, akkor lehet másba 

gondolkodni.  

 

Szalai Gábor képviselő: Nem lenne jó, ha kimenni a Pro-Régió felé, hogy ilyen döntést hoztunk, 

amikor az összes papírt még nem kaptuk meg. Várjuk meg az engedélyeket, kérjünk egy időpontot 

egyeztetésre, hogy mit mond a kérésünkre. Ne utólag üljünk össze, hogy hoztunk egy döntést 

amivel megvonták a pénzünket.  

 

Szente Béla alpolgármester: A Pro-Régiót meg lehet keresni és kérdezni. 

 

Dzsupin Imréné képviselő: A bizottsági ülésen a határozatot úgy hoztuk meg, hogy azonnal. 

Mindegy mikor kapjuk meg a Pro-Régiótól a papírokat, úgy gondolom, hogy ezt a folyamatot el 

kell indítani. Nem tényt akarunk közölni, hogy már beköltöztünk, hanem meg akarjuk kérdezni, 

hogy erre van-e lehetőség.  
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Szalai Gábor képviselő: Percekkel ezelőtt Béla te magad mondtad, hogy várjunk,most megint 

próbálod az ellenkezőjére fordítani. Várjuk meg a papírokat és utána kezdjünk beszélgetést.  

 

Borbás Elvira képviselő: Attól, hogy írunk egy levelet és megkérdezzük, hogy lehet-e, attól még 

nem történik semmi. Legfeljebb azt írja le, hogy igen vagy nem és ahhoz fogjuk tartani magunkat. 

Ha azt írják, hogy nem lehet, mert elvonják a pénzt, akkor nem fogjuk megtenni. Most megint 

várunk két hónapot, ez miért titok. Ha azt írja, hogy nem, akkor nem.  

 

Szalai Gábor képviselő: Nem én hoztam fel és javasoltam, hogy várjunk még két hónapot, hanem 

a Béla. Valami oka csak van, hogy felhozta.  

 

Szente Béla alpolgármester: A „B” tervet még nem igazolták le, de attól még meg lehet kérdezni, 

hogy ezt szeretnénk.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Szeretném, ha a bizottság határozatát a képviselő-testület elfogadná. 

Mire várunk. Az épület kész, funkcionál, ennek a lehetőségét ki kell használni, ha lehet lehet, ha 

nem nem.  

 

Borbás Elvira képviselő: Az is nagyon fontos, hogy nincs kihasználva, mert csökkent a feladat 

kevesebb a dolgozó. Megbeszéltük a jegyző asszonnyal is, nincs kihasználva, ez egy nagyon jó 

ötlet. Le lehet írni, hogy január 1-től megváltozott a dolog, amikor elkezdtük építeni, még nem 

tudtuk, hogy változás lesz és nem kell annyi szoba. Nemtitok,  nem szégyen, meg kell kérdezni, 

legfeljebb azt mondják, hogy nem.  

Szente Béla alpolgármester: Kérem, hogy olvasd fel a bizottság javaslatát és szavazzunk.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Én hajlok arra, amit Szalai Gábor mondott, hogy azt a kis időt már 

várjuk ki. Én megkérném az ÁNTSZ véleményét, hogy egyáltalán forduljunk-e a Göndör Péterhez. 

Én vállalom, hogy informálisan beszélek Göndör Péterrel és megkérdezem, hogy lehetséges-e.  

 

Szalai Gábor képviselő: Nem ellene vagyok csak attól félek, hogy nehogy probléma legyen. Ha 

eddig kibírtuk, akkor ezt az egy-két hónapot kibírjuk, ne menjen ki előre, hogy mi már ezen 

gondolkodunk.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Én tartom magam a bizottság döntéséhez. Szerintem abból semmi 

kárunk nem származik, ha megkérdezzük. Már csak június júliusban lesz ülésünk augusztusban 

nem lesz, meddig akarjuk húzni, januárig? Mióta szórakozunk már, hogy a védőnői szolgálatnak 

alakítsunk ki helyiséget. Eddig nem volt adott, most felmerült ennek a lehetőségnek a kiaknázása, 

vagy ha nem lehet, akkor a régi önkormányzati épületbe. Javaslom a bizottság határozatának 

elfogadását.  

 

Szente Béla alpolgármester: Szerintem, ha csak megkérdezzük és nem tárgyalásokat folytatunk, 

abban nincs semmi. Fel kell olvasni a határozati-javaslatot.  

 

Borbás Elvira képviselő: Ebben az van, hogy tárgyalásokat kell kezdeni.  

 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Javaslom a képviselő-testületnek, hogy a következőket szíveskedjen 

átgondolni. Az, hogy a védőnői szolgálatot ellássuk és a lakosság felé ezt a szolgáltatást  nyújtsuk, 

nekünk az önkormányzati törvény ezt kötelezően ellátandó feladatként írja elő. Úgy látom, hogy a 

probléma az álláspontok között abban van, hogy senki nem tudja a saját álláspontját megindokolni. 
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Azt gondolom, hogy nincs akadálya annak, hogy kérelmet nyújtsanak be a Pro-Régióhoz, ugyanis 

ennek jogszabályi alapja is van. A törvény szerint az önkormányzatnak el kell látni a feladatot, 

ugyanakkor változott a jogszabály, kevesebb, kisebb lett a hivatal létszáma, így valóban van szabad 

kapacitása az épületnek.  

Az, hogy mi vállaltuk a hasznosítását az épületnek,  az nekik is érdekük, hogy ne egy 

kihasználatlan, fantom épületben működjünk. A kérelem indoka mindenképpen az kell, hogy 

legyen, az önkormányzat működtetése egy kötelező önkormányzati feladat, s a védőnői szolgálat 

ellátása is egy kötelező önkormányzati feladat. Az indok az kell, hogy legyen, hogy az épület 

kihasználtsága jogszabályi változás miatt csökkent, funkcióváltás nem lesz az épületben, pontosan a 

jogszabályi feladatellátási  kötelezettség miatt.   

Én így tudnám elképzelni, hogy a funkcióváltást kikerüljük. Az sehol nincs a támogatási 

szerződésben leírva, hogy az épület másra nem használható. Mivel nincs leírva, akkor kötelező 

önkormányzati feladatra, miután a kihasználtság csökkent -s más épület-, ahol a kötelező feladatot 

ellása az önkormányzat nincs, nyugodtan lehet ebből egy multifunkcionális egység, hiszen a 

Teleház is itt fog működni, amiért egyébként kaptuk a plusz pontokat.  

Ha jól emlékszem Juhász Sándor polgármester Vass Csabához bevitte a tervet és leegyeztette a 

tisztifőorvos úrral, hogy a gyermekorvos és a két védőnő is befér ebbe az épületrészbe, még úgy is, 

hogy mi itt vagyunk. Akkor azt mondta a tisztifőorvos, hogy ennek nincs akadálya, egy dolgot kért, 

hogy a laminált parketta helyett járólap legyen. Nem gondolom, hogy azóta változott volna a 

szabály.  

 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető: Valló Pétert azért kell megkeresni, mert ő ismeri a legjobban 

ezeket az indokokat, megtudja a projektnek megfelelően fogalmazni.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Egyet ne felejtsünk el, ha nem engedik, ezt akkor is fűteni kell. 

A másikat sok pénzből felújítani. Lehet, hogy pénzt vennének el, de szerintem nem kerülne többe, 

mint a régit felújítani, fűteni, közüzemi számláit fizetni.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ha ezt előbb elmondja jegyző asszony, nincs ez a   vitánk. Most azt 

mondom, mert nem vagyok én ellen, ha nincs funkcióváltás, akkor nyugodtan meg lehet szavazni.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Az EKSZB első határozati javaslata: Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a védőnői szolgálat elhelyezésének lehetőségét vizsgálja 

meg, véleményt kérve az ÁNTSZ-től. Határidő: azonnal, felelős: alpolgármesterek, jegyző és 

bizottság elnöke.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki a bizottság javaslatával egyetért kérem kézfeltartással fogadja 

el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

120/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  

   a védőnői szolgálat új polgármesteri hivatal épületében történő elhelyezéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javaslatát megtárgyalta és úgy dönt hogy a védőnői szolgálat elhelyezésének 
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lehetőségére véleményt kér az ÁNTSZ-től.  

 

Határidő: azonnal,  

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester  

     Szente Béla alpolgármester  

              Vargáné Vass Éva  jegyző 

              Dzsupin Imréné EKSZB elnöke  

 

Dzsupin Imréné képviselő: A második határozati javaslata a bizottságnak: Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy kérje fel Valló Péter projektmenedzsert, és dr. Páczi Antal 

alpolgármestert, hogy kezdjenek tárgyalásokat a Pro-Régióval a védőnői szolgálat új polgármesteri 

hivatal épületében történő elhelyezéséről. Határidő: azonnal, felelős: Valló Péter projektmenedzser, 

dr. Páczi Antal alpolgármester, bizottság elnöke.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Aki a bizottság javaslatával egyetért kérem kézfeltartással fogadja 

el.  

 
A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

121/2013. (V. 23.) Kt. 

határozata  

   a védőnői szolgálat új polgármesteri hivatal épületében történő elhelyezéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Egészségügyi, Környezetvédelmi és 

Szociális Bizottság javaslatát megtárgyalta és úgy dönt hogy felkéri Valló Péter projektmenedzsert, 

és dr. Páczi Antal alpolgármestert, hogy kezdjenek tárgyalásokat a Pro-Régióval a védőnői szolgálat 

új polgármesteri hivatal épületében történő elhelyezéséről.  

 

Határidő: azonnal  

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester  

      Valló Péter projektmenedzser 

     Dzsupin Imréné EKSZB elnöke  

 

  19.) Tsp. Egyebek 

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A piaccal kapcsolatos határozatból kimaradt, hogy június 15-ig 

át kell költözni minden árusnak az új piac területére, ellenkező esetben minden árusnak 10 E 

Ft/m2/nap közterület foglalást kell fizetni.  

 

Mindenki egyszerre beszél, nem érteni. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A rendelet-módosítást elő kell készíteni és akár rendkívüli ülést is 

tarthatunk. 

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A testület tagjai bizonyos vásárlásokra tőlem kérnek 

tájékoztatást. Szép új hivatalba költöztünk, hiányosságok vannak, de az nem a mi hibánk. Tudjuk, 

hogy szükség van néhány bútorra, ebben a projektmenedzser segítségünkre sietett. Segít olcsón 
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bútort hozni Ceglédről, ezt a hivatal is tudta. A mostani anyagi helyzetünkben nagyon meg kell 

gondolni, hogy mire mennyit költünk. Tudjuk, hogy két iroda üresen maradt, és szinte az összes 

irodának elkelne az új, vagy majdnem új bútor. Nekem teszik fel a kérdést, hogy a hivatal új 

bútorokat hozatott, azt miből, vagy béreljük, kölcsönkaptuk, mikor kell kifizetni. Miért volt ez a 

sietség, ezt meg kellett volna beszélni. Úgy tudom, hogy a polgármesternek 50 E Ft erejéig lehet 

saját döntést hozni, intézkedni, azon felül a testület döntése szükséges.  

 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető: Pontosan a takarékossági szempontokat szem előtt tartva 

próbáltuk úgy elosztani a bútorokat, hogy a lehető legkevesebb bútorra legyen szükség. A régi 

hivatalból áthozott bútorokat szét tudtuk úgy osztani, hogy szinte az összes irodába elég lett. 

Egyetlen szoba maradt üresen a jegyző asszony szobája. A Valló Pétertől azt a tájékoztatást kaptuk, 

hogy a tulajdonosok 15-én tartottak egy ülést. Én felvettem sms-ben a kapcsolatot, hogy értesítsen 

minket, hogy áttudjunk menni, megtudjuk nézni a bútorokat. Telefonon azt mondta Valló Péter, 

hogy nem volt semmilyen ülés, talán hó végén vagy később várható. Úgy gondolom, hogy az 

mégsem lehet a választás előtt, hogy ide jönnek az SzSzB tagok, a HVB tagok, hogy a jegyző 

szobájába ne tudjon leülni valaki, hiszen az kiemelt hely.  Átnéztük az egyes költségvetési sorokat, 

erre a hivatal plusz pénzt nem kért a testülettől. Kötelezettség vállaló a jegyző asszony az 

ellenjegyző pedig én. Harminc napon belül a polgármester úr a képviselő-testületet tájékoztatni 

fogja.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Szabad megkérdezni, hogy mennyibe került? 

 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vez.: 290 E Ft volt ideszállítással, összeszereléssel együtt. Egy bútor 

került az aljegyző úrhoz, egy bútor került a pénzügyre valamint egy forgószék lett még vásárolva.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: A családsegítő szobáját is és ha a védőnők idejönnek nekik is 

nekünk kell berendezni a helyiségeket. Valló Péterrel továbbra is kell tartani a kapcsolatot.  

 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vez.: Az alpolgármester úrnak és a jegyző asszonnyal feltétlenül 

kellett a szekrény, hogy amikor az alpolgármester átadja az iratokat az új polgármesternek, ne 

kelljen újra minden iratot előszedni, azok is a jegyző asszonynál vannak lerakva.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Legkésőbb hétfőn a függönyök is meglesznek és felteszik.  

 

Borbás Elvira képviselő: A családsegítő két évig egy íróasztalon dolgozott egy szekrénnyel, oda is 

kérnék egy zárható szekrényt.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Egy hétig egy széken ültem egy laptoppal, semmi berendezés nem volt.  

 

Borbás Elvira képviselő: Egy szekrény vásárlását kérem, hogy engedélyezzétek, ami 25-30 E Ft 

körül van, mert ez nagyon sürgős.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Minden ajtó zárható, egyenlőre nem tudunk szekrényt venni.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Nekünk van az anyukámnál egy szekrény sorunk, azt be tudom hozni. 

Szeretném jelezni, hogy a MÁV-nál nagyon nagy a gaz és a fű, ezt kellene feléjük jelezni, hogy 

vágják le. A régi hivatali épületnél nagyon szépen levágták a füvet, de a Holló utcai lakosok 

jelezték, hogy a házak végénél ott hagyták, azt  kérik, hogy a terület hátsó részét is vágják le. 

A temető mögötti területen, ha a facsemeték sorait betárcsázzák, oda is  ki kellene menni 

valamelyik dolgozónak, hogy a csemeték közötti részt fűkaszával levágják.  
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A konyhának a tisztasági meszelését az idén is el kell végezni, az ebédlőt is ki kellene festeni, mert 

évek óta nem volt. A kövezet kijavítására is tudomásom szerint az ÁNTSZ határidőt szabott.  

A konyha vezetőjével is egyeztetni kell, hogy az óvoda mikor zár be, és a munkálatok elvégzésére a 

konyhát is be kellene zárni, hogy a minél előbb kész legyenek.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Megkerestem azt a vállalkozót, aki a fűtés korszerűsítéssel 

kapcsolatban ajánlatot tett, sajnos nem válaszolt.  

A rendkívüli képviselő-testületi ülésen született egy határozat, hogy 3 árajánlatot kérünk be a 

klímákra, aminek a határideje május 28. Kell keresni három klímást és bekérni az árajánlatokat.  

 

Szente Béla alpolgármester: Én már vettem fel kapcsolatot. Úgy kértem árajánlatot, hogy a régi 

átszerelésére és újra.  

 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető: Ide több klíma kell, mert több a helyiség.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A déli helyiségekbe feltétlenül kell, a tárgyalóba nagyon fontos, 

mert ezt egész nap süti a nap, a szerver szobába feltétlenül kell. Szakaszolva, de be kell szerezni.  

 

Szente Béla alpolgármester: Jó érzés volt az új épültben tartani  a képviselő-testületi ülést. Én 

mindenkinek az önkormányzat  dolgozóinak, a polgármester úrnak, alpolgármester úrnak 

köszönöm, hogy ez megvalósult.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Én is mindenkinek köszönöm, hogy ez megvalósult. Köszönöm a 

jegyző asszonynak, hogy némi bonyodalom mellett, de a sok munka ellenére a költözés megtörtént. 

Nem szabad elfeledkezni a régi polgármester munkájáról sem, részemről nagyon sajnálom, hogy 

nem folytatta a munkát. Azt azért nem értem, hogy tavaly augusztus 15-én át lett adva a hivatali 

épület, hogy miért kellett ilyen sokáig várni, úgy szintén a piaccal is, hogy a lakosság és a dolgozók  

használatába adhassuk. Vannak a hivatal berendezésében hiányosságok, melyek meg kell venni, 

meg kell csinálni, be kell lakni, de megpróbálunk szerezni pénzt és bútorokat, hogy komfortosabbá 

tegyük és nagyon fontos, hogy milyen a légkör. Ha valakit megbántottam attól elnézést kérek, 

sajnos egy kicsit idegesebb vagyok. Jövőben fogok igyekezni, bár a jövőben az új polgármester 

lesz. Megköszönöm a hivatal dolgozóinak is munkáját, igyekszem azt segíteni, hogy lehetőleg  jól 

érezzék magukat. Szeretném megkérdezni a jegyző asszonyt, mivel tudnánk segíteni a hivatal 

dolgozóinak leterheltségén. Nem akarom, hogy túlórázzanak, hanem azt akarom, hogy jól érezzék 

magukat. Ezért igyekszem dolgozni és megtenni amit tudok.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző:  Annak nagyon örülök, hogy a kollégáim emberi körülmények közé 

kerültek, olyan körülmények közé, ahol az iszonyatos leterheltség és nagy mennyiségű feladat 

mellett talán egy kicsit nyugodtabban tudják ellátni a feladataikat.  Mindenkinek – név szerint most 

senkit nem kívánok megnevezni-  aki arra törekedett az elmúlt időszakban, hogy Monorierdő 

fejlődését elősegítő beruházások megvalósuljanak, annak csak köszönet jár és bármit is tett érte, 

akkor azt így köszönjük meg.  

Köszönjük a képviselő-testületnek, hogy lehetővé tette a döntésével azt, hogy normális emberi 

körülmények közé kerüljünk és munkánkat jó és szép környezetbe tudjuk végezni. Nem vagyunk 

követelőzőek, csak annyit kérünk, ami a mostani feladatellátáshoz elengedhetetlen, csak annyit 

vásároltunk és költöttünk a büdzséből.  

Tegnaptól megváltozott az ügyfélfogadás rendje is, a csoportvezetők feladata, hogy a recepción a 

dolgozókat beosszák.  

Egyablakos ügyintézést próbáltunk a recepciónál megvalósítani. Úgy néz ki, hogy bevált. 

Szeretném, ha a hiányosságokat pótolnák.  
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A bejárati ajtó már piszkos, mindenkinek szólok, hogy vigyázzunk a rendre, óvjuk az épület állagát, 

mert, ha két-három év alatt lelakjuk, akkor nagyon ronda lesz. Egy napot ügyfeleztünk még csak és 

már látszik a székek a nyoma a falon. Valami tapétát, vagy hasonlót kellene elhelyezni, hogy 

megóvjuk.  

 

Borbás Elvira képviselő: Az iskolába az 4-es terembe valami lemosható lefestett tapétát tettek fel 

pár éve, azóta is tökéletes, olyan mint ha új lenne.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A másik fontos dolog, ha a laminált parkettát naponta vagy két naponta 

felmosatjuk, akkor annak az a veszélye, hogy beszivárog alá a víz. Ezért fontos lenne, hogy azt a 

nagy ipari felmosó kocsit megvásároljuk, amiben rendesen ki lehet csavarni a felmosófejet. 

Sürgősen pénzt kell rá szánni, mert be fog dohosodni, fel fog púposodni.  

A munkaügyi központtal én is beszéltem, keddre ígérte a választ, mert nagyon fontos lenne a 

recepciós. A takarítást, a kézbesítést és recepciós munkákat Judit egyedül nem tudja ellátni.  

Nagyon fontos, hogy az ajtókra az ütközőket felszereljük, hogy a falakat megóvjuk. Még egyszer 

köszönöm mindenkinek a segítségét, mi azon leszünk, hogy a feladatunkat jól ellássuk. 

Azt kérem a képviselő-testülettől, hogy szíveskedjen átgondolni a döntését, mert nem lehet 

megoldani a feladatot ennyi emberrel. Így nem lehet megszervezni a munkát, az még sem lehet, 

hogy valakinek egy napra már van nyolc  feladata és még adok négyet. Még egyszer mondom, jól 

felkészült, értelmes szakembereink vannak. Szakmailag ilyen jól felkészült dolgozókkal a hivatal 

még nem funkcionált. Mindig igyekeztem jól felkészült embereket kiválasztani, de most 

kifejezetten jó az összetétel. Szeretném ezeket az embereket megtartani, de ezt csak úgy tudom, ha 

megfelelő munkakörülményeket tudok biztosítani. Az nem lehet cél, hogy elmenjenek az óriási 

leterheltség miatt, mert az lesz a vége. Kérem, hogy az új polgármester beiktatása után 

szíveskedjetek ismét napirendre venni a témát. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A régi épületben nonszensz volt a körülmény, szinte nem lehetett 

közlekedni, azért is sürgettem a költözést. Én mindenkinek, aki ebben részt vett, külön a jegyző 

asszonynak köszönöm. Sajnos a konyha olyan helyen van, hogy mindig zárni kell. Nagyon rossz 

érzés volt oda bemenni, minden zsákba van, ezért felajánlom a dolgozóknak, hogy azt berendezem.  

 

Dzsupin Imréné képviselők: Mindenkinek elég nehéz három hónapja volt.  Én minden képviselő-

társamnak és a hivatal dolgozóinak is erőt és egészséget kívánok. Nem lehet tudni, hogy mit hoz a 

jövő, de próbáljunk meg együtt dolgozni.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Ha nincs több hozzászólás, felvetés, akkor az ülést 18:51 órakor 

bezárom.  

 

       K. m. f.  
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